
Praktické zkušenosti lékárníka s 
e-Receptem 

Odborný seminář k e-Receptu,  

17.5.2018, Ostrava 

PharmDr. Eva Pailová, lékárna FNO 



Podíl e-Receptů v celkové preskripci  
• 90% všech u nás vydávaných receptů je již 

v elektronické podobě 

• prakticky všichni lékaři ve FNO e-Recept 
používají 

• v lékárně používáme software Mediox 

 

 

 

 

 



VÝHODY E- RECEPTU 

• urychlení výdeje běžných léků 

• urychlení zpětné kontroly ( retaxace) již 
vydaných receptů 

• zjednodušení vkládání receptů do dávek pro 
pojišťovnu 

• odpadá psaní výpisů z receptu 

• e-Recepty nelze zfalšovat 

• pacient nemusí pro recept k lékaři 



KOMPLIKACE SPOJENÉ S VÝDEJEM 
 e-RECEPTŮ 

• pacient přichází pouze s identifikátorem 
receptu 

 
 

 



KOMPLIKACE SPOJENÉ S VÝDEJEM 
 e-RECEPTŮ 

• výdej enterální výživy 









KOMPLIKACE SPOJENÉ S VÝDEJEM 
 e-RECEPTŮ 

• individuálně připravované léčivé přípravky-IVLP 

 

 









KOMPLIKACE SPOJENÉ S VÝDEJEM 
 e-RECEPTŮ 

• platnosti receptů, úhrady léků, opakovací 
recepty označené pouze v poznámce  

 







KOMPLIKACE SPOJENÉ S VÝDEJEM 
 e-RECEPTŮ 

• odlišnosti v průvodce papírové a na CÚ 

• nefungující CÚ, výpadek internetu, chyba na 
lékárenském software 

• přenos dokladů na CÚ 

 



ZÁVĚR 

• myšlenka elektronických receptů je určitě 
dobrá a v běžné lékárně, myslím, dnes i 
vcelku bezproblémová 

• v nabídce léků pro e-Recept vyfiltrovat 
lékařům pouze léky s platným kódem SÚKL, 
které jsou obchodované v ČR- tedy dostupné 
a ne všechny registrované 

• zohlednit i specifické požadavky velkých 
lékáren s odbornými pracovišti 

 

 

 

 

 

 



DĚKUJI VÁM ZA POZORNOST 

 


